

School shadowing 影子老師服務

本中心提供到校影子老師服務，目標是幫助自閉症兒童順利融入主流學校。治療顧問及專責的治療師會識別學童所需的支援，制定方案協助學童融入課堂，以便他們在適當的環境中成功地學習適齡的知識和技能。

Our center provides school shadowing service at Kindergarten and Primary schools. The ultimate goal is to help children with autism integrate into mainstream school settings independently. Our behavior analyst consultant and our behavior analyst assigned as the school shadow teacher will identify your child's needs and implement an individualized plan to help students integrate into the classroom so that they can successfully learn age-appropriate knowledge and skills in a mainstream environment.

服務範圍

Service area

1. 行為治療顧問與校方溝通，並觀察兒童於上課之情況，從而為兒童制定個別方案。
2. 影子老師將負責於校內執行計劃，並協助孩子融入校園生活。
3. 行為治療顧問定期與家長、校方及影子老師會面，檢討方案成效及按需要更新方案。
4. 讓兒童能融入學校生活，按照個別兒童的進度，影子老師將會有系統地減少並完全退出為最終目標。

1. Behaviour analyst consultant communicates with the school and observes the child's situation in class to develop an individualized program for your child.
2. The shadow teacher will be responsible for implementing the plan in school and assisting your child in integrating into his daily school routine.
3. Behaviour consultants will regularly meet with parents, school and shadow teachers to review program effectiveness and update plans as necessary.
4. To assist your child in integrating into the mainstream setting, according to the progress of your child, our shadow teacher will systematically fade the level of assistance and fading our completely as our ultimate goal.



報名及查詢

所有個人資料均會保密，並只用作申請服務之用。

請致電 2300 1034 陳小姐聯絡。
(或於網上下載報名表格，
或致電本中心索取。)

想知道更多資料？
請瀏覽網址：

